
  
  

Verslag en afspraken van de vergadering 12 december 2023. 
 

Aanwezig : Jelle Nutma, voorzitter; Corrie Kool sec.; Jappie Borger, verslag; Auke van der Kooi;   

Alexander Hendriks; Martin Schaper ; Johan Kootstra; Rienk Bouma ; Karla van Leersum ; 

Cor de Val, Bas Oosting en Marije Olthof, beleidsmedewerkers gemeente 

Afwezig i.v.m. ziekte Hilbrand de Jong 

 

 

1. Voorzitter Jelle Nutma opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom op 

deze laatste vergadering van 2023. 

 

2. De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

 

3. Ingekomen stukken/mededelingen. 

Het evaluatie gesprek met Hilbrand de Jong was zeer positief van beide kanten. 

Hilbrand heeft dan ook aangegeven dat hij deel uit wil blijven maken van onze Advies 

Raad. De sollicitatie commissie is hier dan ook zeer mee ingenomen. 

 

4. Marije Olthof praat ons bij over de aanpassingen met betrekking tot de 

“Witgoedregeling” 

Tevens maakt zij duidelijk waarom de regeling alsnog is aangepast. De aangepaste 

regeling start vanaf februari 2024 in de Gemeente Achtkarspelen. 

 

 

5. Bas Oosting stelt zich aan ons voor en vertelt wat zijn werkzaamheden voor de 
Gemeente Achtkarspelen inhouden. Hij haalt hierbij nog kort even de 
participatieverordening aan. Aangezien deze al is vastgesteld in oktober gaan we hier 
niet verder op in. 
 

6. Beleidsregels “Werknemersvoorzieningen” en  “Jobcoach”   Bas Oosting verduidelijkt 
aan de hand van vragen vanuit onze raad helder beide beleidsregels zoals deze zijn 
ontwikkeld.  Over beide beleidsregels komt vanuit onze Adviesraad een positief 
advies richting het College en Bas Oosting. 

 

7. Verslag vergadering 14 nov. In de Folder “Geldt voor mij” stond “Geldt niet voor mij”. 

Dit is hierbij aangepast. 



We zullen de aanpassingen op de Sociale kaart toevoegen zodra onze website een 

update heeft ondergaan. 

Johan geeft nog even terecht aan dat hij geen “notitie” maar een PowerPoint 

presentatie zou opstellen. 

8. Rapport nationale ombudsman “Inspraak mag geen vinkje zijn”. 

Naar aanleiding van dit rapport en het daarna ontstane prima gesprek, zien we ook 

dat er voor onze Advies Raad de nodige vraagstukken liggen waar wij mee aan de 

slag gaan. 

Zoals en dit blijft een terugkerend probleem,  

Hoe de doelgroep te bereiken? 

En kunnen zij de voor hun relevante informatie goed en gemakkelijk vinden? 

De bekendheid van onze Advies Raad. 

 Auke geeft nog een drietal zaken aan waar wij als Raad ook aan kunnen gaan werken 

-Het borgen middels een verordening van bijv. het minimaal aantal leden van 

de Advies Raad.  

-Dat er leden inzitten die in een uitkering zitten of gebruik maken van de 

WMO enz. En dit ook vastleggen. 

-En het evalueren van de verschillende beleidsregels waar advies over is 

gegeven. 

  

9. Communicatie 
Martin geeft aan dat hij wegens omstandigheden voorlopig de Facebook pagina niet 
kan beheren. Johan zal dit voorlopig overnemen van Martin. 
Johan geeft een zeer verhelderende PowerPoint presentatie over hoe onze website 
eruit kan komen te zien. Tevens geeft hij hierbij ook het belang en de zichtbaarheid 
aan van de Advies Raad middels deze website. Hier kunnen we duidelijk mee verder. 
In eerste instantie is dit ook voor Hielke Jan duidelijk over het hoe en wat van de web 
site.  

  
10. Rondvraag. 

Alexander: 
Over de PI: De vraag is of er een contactpersoon is, wat deze actief regelt bij verkorte 
aanvraag bijstand en wat de eventuele overige hulp van bv. wijkteams is. Ook of deze 
groep zichtbaar is in onze gemeente. 
Johan: 
Doen we ook iets met: “Samen oplopen”?  
De volgend vergadering, 9 januari 2024 komen we op beide vragen terug. 
Johan geeft aan dat hij contact heeft gehad met “Het stationnetje” in Buitenpost. 
Jelle en Auke willen samen met Johan mee voor een bezoek aan “Het stationnetje”. 
 

11. W.v.t.t.k. 
Corrie heeft voor iedereen nog een leuke kerstverassing. Iedereen ontvangt namelijk 
een cadeaubon. Deze wordt door iedereen zeer gewaardeerd. 
 



Cor de Val vervangt tijdelijk Simone Boes. Hij zal en daar zijn we erg mee ingenomen 
nog een aantal keren bij onze bijeenkomsten aanwezig zijn. Dit totdat er een 
vervanger is gevonden voor Simone Boes. 

 

 

Afspraken :  

 

-Info met betrekking tot PI contactpersoon binnen de Gemeente. Komen we 9 

januari 2024 op terug 

 

-Agenda punt januari 2024, “Samen oplopen”. 

 

-Voorzieningenwijzer in april op de agenda van de Adviesraad voor eventueel 

ongevraagd advies 

 

 

De volgende bijeenkomst van de Adviesraad is dinsdag 9 januari 2024 


